
SØM MULTIMEDIAANLEGG    

  

   INFORMASJON FRA DAGLIG LEDER 

 

1. STYRETS SAMMENSETNING 
Styret har i 2022 bestått av følgende: 

Styrets Leder:      Øystein Enger 

Nestleder:      Audun Skar      

Styremedlem:     Ole Tånevik  

Styremedlem:     Jan Petter Horn  

Styremedlem:     Eirek Gullvåg 

Daglig Leder: Lillian Svendsen 

 

Regnskap og administrasjon:  Lillian Svendsen 

Service:    Telia 

 

 

2. STYRETS ARBEID 
Det er i 2022 avholdt 7 styremøter og det har vært behandlet 40 saker. 

Nettet har fungert noenlunde stabilt i hele 2022, det har vært 2 brudd, et brudd varte 1 døgn, det 

var brudd inne i Varoddbrua. 

Da vi nærmer oss ny avtale vi kan forhandle den 1.7.2024 har styret hatt møter og innhentet tilbud 

fra Telia, Telenor, Altibox og Global Connect.  

Det er også sendt ut en brukerundersøkelse til alle medlemmene på SMS. 

Omsetning har gått ned fra 8.670.697,- til 7.810.563,- pga selskapet er blitt momspliktig, alle tall 

rapporteres nå eks. mva. 

Kjøp kollektivt og bredbånd er gått ned grunnet fradrag på avgift. Tidligere var dette med mva. 

Det er utført arbeid med regnskap og økonomistyring, utsendelse og innkreving av Årsavgift og 

tilkoblingsavgift. Totalt var det 117 eiendomsoverdragelser i 2022. 

Det er 2 nye tilkoblinger og 2 stk. ble frakoblet i 2022. 

Totalt er det 1840 eiendommer tilkoblet, 176 eiendommer er tilkoblet kun internet. 

Det jobbes kontinuerlig med eiendommer som ligger ute for salg. 

Det har stort sett gått greit med utsendelser og oppgjør av fakturaer. Vi har i dag 180 utsendelser 

på e-post, 3 på ehf, 278 på Avtalegiro, 1027 på e-faktura og 352 på post. Det jobbes med og 

anbefales at flere går over til Avtalegiro/e-faktura , dette er sikrere en mail som ofte har «sperrer». 

Medlemmene får utlagt årsregnskap, informasjon, uttalelse fra revisor på hjemmesiden vår. 

SMMA oppfordrer alle medlemmer til å følge med på hjemmesiden vår, her vil ting bli oppdatert 

fortløpende. 

 

 Kr.Sand 01.03.2023 

 

 

 Lillian Svendsen 

 Sign. 


